
 
 

Datum van indiening : 2 maart 2020 
 
Vraag van de heer Mathias Vanden Borre aan de heer Pascal Smet, collegelid bevoegd 
voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 
 
Onderwerp : Het sportbeleid van de Vlaamse Gemeenschapscommissie 
___________________________________________________________________________ 
 
Geacht collegelid, 
 
In de beleidsverklaring 2019-2020 van de Vlaamse Gemeenschapscommissie staat: “Voor 
sport werken we verder aan een kwaliteitsvol Nederlandstalig sportaanbod in diverse 
contexten. Voor de sportclubs zetten we samen met de sportfederaties specifiek in op het 
verruimen van de disciplines die in clubverband kunnen beoefend worden. Daarnaast tekenen 
we ook een kader voor de professionele ondersteuning van doorgroeiclubs uit. Bijzondere 
aandacht zal gaan naar het creëren van maatschappelijke meerwaarde binnen de 
sportclubwerking.” 
 
In dat verband heb ik de volgende vragen: 
 

̵ Op welke manier is het Nederlandstalig sportaanbod uitgebreid in 2019? Welke 
projecten zijn momenteel in voorbereiding? 
 

̵ Met hoeveel sportclubs is het Nederlandstalig sportaanbod uitgebreid in 2016, 2017, 
2018 en 2019? 
 

̵ Met welke sportfederaties is de VGC in overleg? Heeft het collegelid overleg met 
sportfederaties die hun zetel in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest hebben maar amper 
actieve clubs hebben in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest? Wat zijn de resultaten die 
hier reeds uit zijn voortgekomen? Welke initiatieven zijn momenteel in voorbereiding? 
 

̵ Wat verstaat het collegelid onder “doorgroeiclubs”? Welke initiatieven neemt het 
Collegelid? Hoe wordt de maatschappelijke meerwaarde geëvalueerd?  
 

Ik dank u alvast voor uw antwoord. 


